

QUESTIONS AND ANSWERS ENGLISH

Information Gathering Services to Support Risk Assessment of Micro-organisms on the Domestic Substances List SOLICITATION: 1000158152

Q3)

Under the point related requirements R2 asks for "...demonstrating their experience in conducting microbial risk assessments by providing previous projects in relation to the reviewing of scientific reports and publications. Acceptable documentation includes but is not limited to scientific reports, journal publications, etc."

Please could you clarify what would be considered acceptable documentation? For example, we have project reports that are in excess of 100 pages, presumably you would not want copies of those? In addition we have microbial risk assessments that we have conducted that do not have written reports, only the risk assessment models themselves. Would a description of the project and contract details plus a client contact be sufficient demonstration? What about abstracts published in conference proceedings?

A3) Acceptable documentation includes any information clearly detailing the Senior Scientist's experience in conducting microbial risk assessments. The bidder can include information/reports on CDs or memory sticks, if required.

QUESTIONS ET REPONSE EN FRANÇAIS SOLLICITATION : 1000158152

Services de collecte de renseignements à l'appui de l'évaluation des risques présentés par les micro-organismes inscrits sur la Liste intérieure des substances

Q3)

Relativement à l'exigence C2 : « Le soumissionnaire a proposé un scientifique chevronné et a démontré son expérience en réalisation d'évaluation des risques microbiens en indiquant des projets antérieurs liés à l'examen des rapports et des publications scientifiques. Parmi la documentation acceptable, mentionnons des rapports scientifiques ou des articles de revues. »

Pouvez-vous fournir des précisions sur ce qu'est une documentation acceptable? Par exemple, nous avons des rapports de projet qui comptent plus de 100 pages; nous présumons que vous ne tenez pas à en obtenir une copie? Pour certaines évaluations des risques microbiens, nous n'avons pas rédigé de rapports écrits, nous avons seulement les modèles d'évaluation des risques en soi. Accepteriez-vous une description de projet accompagnée des détails du contrat et des coordonnées du client? Et qu'en est-il des résumés publiés dans des comptes rendus de conférences?

RÉP. 3)

Une documentation acceptable s'entend de toute information décrivant clairement l'expérience du scientifique chevronné dans le cadre des évaluations des risques microbiens. Le soumissionnaire peut présenter de l'information ou des rapports sur un disque compact ou une clé USB, au besoin.